
Referat af havneudvalgsmøde tirsdag d. 29.september

Deltagere:  FS, KR, OJ, HR

Mødet startede med en havnerundfart i Zephyr, hvor vi kiggede på tæreklodser, der blev monteret 
på 13 pæle i juni måned. Alle klodser bar kun svage tegn på tæring, dog var den ikke ensartet. KR 
skrev ned, hvordan klodserne så ud.

1. Siden sidst

Lys på broer er nu endelig i orden. Nye taljer på beddingsvogn. Alle cykler er ”hjemme”, 
altså ingen stjålet. Mågebegrænser aftalt med Chris Jensen. Ingen indvendinger fra 
forsikringsselskab m.h.t. skiltetekst, når den bare er klar og tydelig. Kæder monteret 
mellem østbro og tværbroen. Rigggerbro er forsynet med nye kryds. Rillerør til kabler 
mellem bygninger er negravet. Refleksbånd påsat pæle ud for redningsstiger. Midlertidig 
udbedring af molehoved på dæmningen. Egon Hansen og Jørgen Jensen (firma Chris 
Jensen) har kontakt vedr. ombygning af beddingsvogn.

2. Drøftelse af jollepladsen med udgangspunkt i løbende korrespondance.  (seneste mails 
videresendt som bilag til denne dagsorden, øvrige mails videresendt til sidste møde)

HR kommer med et forslag til retningslinier for jolleplads.

3. Ændring af skiltning – eksempel vedlagt

Tages op på næste møde. FS sender forslag, der indgår næste gang. Øvrige medlemmer af 
udvalget opfordres til også at sende deres forslag, som kan indgå ved næste drøftelse.

4. Fremtidige opgaver

Ankerkæder til pontoner efterses. Broer rettes op (OJ har pumpe, hvis der skal tømmes for 
vand). Dybde i havnen måles op (KR sørger for metalplade, HR for laaang rundstok). 
Rensning af træbroer med aljerens. Sikring af fundament til mastekran.

5. Evt.



Vinduerne bliver meget snart udskiftet. Der er etableret ekstra afløb til tagvand. 
Udekøkkken vil fremover være tilgængeligt for gæster og medlemmer, også når klubhuset 
er udlejet. FLID-messe i Fredericia d. 25/11. 

Hans Ole Rathje


